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Tilbakemelding fra etatsstyringsmøtet 



• Forberedelse til etatsstyringsmøtet 

 

• Styremedlemmenes deltakelse 

 

• Gjennomføring av etatsstyringsmøtet 

Innledning 



• UiO er et solid universitet med grunnforskningsmiljøer som gjør 

seg gjeldende internasjonalt 

 

• UiO arbeider systematisk med studiekvalitet 

 

• UiO har blitt en betydelig innovasjonsaktør 

 

• KD ser positivt på etablering av de tre tverrfaglige satsingene 

   

• Departementet ser at SAB brukes aktivt til å øke 

gjennomføringskraft i egen organisasjon 

 

• KD støtter et mer systematisk arbeid med karriereutvikling, og 

er opptatt av hvordan UiO tar innstegsstillingen i bruk  

Tilbakemeldinger fra KD: 



• UiO arbeider systematisk med å videreutvikle system for 

kvalitetssikring og kvaliteten i studieporteføljen 

 

• UiO har gjennomført digital eksamen for 15 000 studenter 

 

• UiO arbeider godt mot EU forskningsprogrammer, og ligger 

best an i Norge på dette 

 

• UiO gjør det meget godt mht. publiseringspoeng 

 

• UiO har hatt en betydelig økning i antallet forretningsideer, 

og har også styrket innovasjonsarbeidet  

 

• UiO ser ut til å arbeide godt med likestilling 

UiO har gode resultater og resultatutvikling: 



 

 

• Gjennomstrømming av studenter må bli bedre 

 

• Kandidatmåltall for flere fag er ikke fylt. UiO må utvikle 

målrettede tiltak slik at kandidatmåltallene fylles 

 

• UiO må øke andelen utreisende utvekslingsstudenter  

 

• UiO må øke antall innreisende og utreisende forskere på 

mobilitetsprogrammet MSCA 

 

• UiO må arbeide planmessig med å redusere midlertidige 

tilsettinger 

UiOs utviklingsområder: 



 

 

• Masterplanen er et solid og forbilledlig dokument som grunnlag 

for prioriteringer 

 

• KD ser positivt på at UiO har økt innsatsen for vedlikehold og 

oppgradering av bygningsmassen, men ser også at bidrag fra 

staten er nødvendig 

 

• UiO har flere krevende bygg under prosjektering. UiO har 

bidratt med konstruktiv holdning i planleggingen av disse 

 

• UiO må gjøre funksjons- og behovsanalyser som legger til rette 

for god utnyttelse av campus 

Øvrige tilbakemeldinger  



 

 

• UiOs innspill treffer godt når det gjelder strategi, forventning til 

UiOs nasjonale rolle og underbygger UiOs profil og ambisjoner 

om å styrke internasjonal profil 

 

 

• Utviklingsmålene må imidlertid bli mer konkrete. KD ønsker at 

det gjøres en ny vurdering av målformuleringer, mulige 

styringsparametere og indikatorer  

Tilbakemelding på innspill til 

utviklingsavtale 



 

• Utdanningskvalitet 
 

• Finansiering av Masterplan  

 

• Utviklingsavtalen  

Tema til videre oppfølging i seminaret 


